
 

 

 

SRJF Styremøte 

Referat 

08.08.2024 

Til stede:  

Ragnhild Ottesen, Geir Aas, Erik Waage, Sveinung Idsø, Ole Geir Skjæveland, Åsmund Evensen, Stian 

Tønnessen, Egil Vikingstad 

 

Fraværende m/forfall:  

Kristian Hylle, Nadine Tveita, Aina Lund, Øyvind Bøgle, Aage Michalsen, Lars Skimmeland 

 

Fraværende u/forfall: 

 

Sak 59/24: Godkjenning av innkalling og saker til Eventuelt 

- Enstemmig godkjent 
 

Sak 60/24: Godkjenning av referat samt annen info og status på aksjonspunkter 

- Styremøter blir 2. onsdagen i måneden: 14/8, 11/9, 9/10, 13/11 og 11/12 

 

Sak 61/24: Møtet med Skytesenteret 27/8 

- SRJF har høy aktivitet på senteret og vi ønsker å få en større andel av kaken. Vi er dog klar over at kaken 
fortsatt er liten.  

- Vi ønsker å få avklart rykter om flytting av banene til Gjesdal og Skytesenteret.  
- Ragnhild, Sveinung, Øyvind, Ole Geir og Geir stiller fra SRJF. Geir kaller inn til formøte uka før 27/8.  

 

Sak 62/24: Hvordan få folk mer engasjerte 

- Ragnhild får f.eks ikke svar fra Styret når hun sender epost. Her bør langt flere bli flinkere til å 
respondere. Vi innfører også at intet svar betyr samtykke.  

- Kan vi premiere instruktører som stiller på aktiviteter utenfor sitt ansvarsområde, som f.eks. på 
Naturdagen ved Dyrsnes eller Familiedag på Hiorthhuset. 

- Hva med et Aktivitetsutvalg 
- Eller en liste over frivillige som kan kontaktes ved behov 

 

Sak 63/24: Fiske med innvandrere/brev fra FLAM /flyebinding sammen med flycastingklubben 

/opplæring i laksefiske  

- Flycastingklubben vil binde fluer en gang i måneden på Hiorthhuset 
- Opplæring i laksefiske i Figgjo flyttes til 22/8 og 29/8 
- Jentelaksefisket i Bjerkreim flyttes til Figgjo 

 

Sak 64/24: Hvem kan være med 22/8 på 5 aktiviteter 

- Ragnhild, Ole Geir, Åsmund, Geir, Sveinung 
- Åsmund tar også Hafrsfjordfisket 25/8 



 

 

 

 

Sak 65/24: Stenging av elver og rapport fra elvefisket 

- Salget vil gå med underskudd i år pga stengingen tidlig i sesongen 
- Figgjo: Gjenåpnet med restriksjoner 
- Frafjord: Ingen restriksjoner 
- Bjerkreim: Dødsulykke og stengt 
- I fisk pr dag og kort 
- Håland: Stengt i 2024. Men vi får tilbake salget i 2025.  
- Lyse: Øvre del stengt 

 

Sak 66/24: Jaktsesongen til nå / introjakt rype for kvinner og ungdom  

- Vi refunderer ikke flere rypekort fra jaktåret 2023 
- Ungdoms- og jenteutvalget melder sine behov til Jaktutvalget innen 1. april. 
- Deltakere på ungdoms- og jentejakta i Lyse melder seg på til Kristian eller Stian. Trekning om for mange. 

Benytter iNaturs trekning neste år.  
- Morten Langøy koordinerer Valevatnjakta 10/9 og 11/9.     

 

Sak 67/24: Leirduebanen – Hva skjer der nå?  

- Grei aktivitet og godt med eventer 
- Leirdueutvalgsmøte 29/8. Stian mangler engasjement og villighet til å ta på seg eventskytinger.   

 

Sak 68/24: Kaste eller gi bort gamle bøker  

- Vedtatt å bli kvitt gamle fiske/jaktbøker. Dette gjelder ikke årbøker eller annet SRJF-materiell.  

 

Sak 69/24: Åpen nøkkelboks  

- Vi må passe på å låse og lukke nøkkelboksen med kode 

- Vi bytter kode på hundeforrom og legger dyrt utstyr her 

- Vi lager liste hvor lånetakere registrerer seg.  

 

Sak 70/24: Rapport fra utvalgene 

- Jakt 
o Ref ovenfor 

- Hund 
o Lite meldt skade, men det ble brukt 7 døgn på ett dyr 

- Fiske 
o Ref ovenfor 

- Kvinner 
o Intet 

- Barn og Ungdom 
o Åsmund prøver fortsatt å få til noe sammen med Maritimt Museum 

- Kurs 
o Kan bli 9 j.p.kurs 

- Hagle: 
o Ref ovenfor 

- Rifle: 



 

 

 

o Intet 
- Kasserer: 

o Lavt salg på haglebanen 
o Fiskekortsalg i Austrumdal 

 

Sak 71/24: Evt.  

- Dekket over 

 

Referent: Geir Aas 

Godkjent: Ragnhild Ottesen 


